Comparatives - Superlatives
· Τα επίθετα έχουν τρεις τύπους: positive (θετικό), comparative (συγκριτικό) και superlative (υπερθετικό).
Κανόνες  Σχηματισμού 
· Τα μονοσύλλαβα και μερικά δισύλλαβα επίθετα σχηματίζουν τον comparative form με την κατάληξη –er και το superlative με την κατάληξη –est. 

e.g. tall-taller-tallest

· Μερικά δισύλλαβα και όλα τα πολυσύλλαβα επίθετα σχηματίζουν τον comparative form με τη λέξη more και το superlative με την λέξη most.
e.g. intelligent – more intelligent –most intelligent

· Μερικά δισύλλαβα επίθετα όπως: clever, stupid, narrow, gentle, friendly κ.λ.π. σχηματίζουν τον comparative και superlative form είτε με –er/-est, είτε με τις λέξεις more/most.
e.g. friendly – friendlier – friendliest ή 
friendly -more friendly – most friendly
Κανόνες ορθογραφίας
· Όσα μονοσύλλαβα επίθετα τελειώνουν σε –e, παίρνουν μόνο το –r στον comparative form και το –st στο superlative.

e.g. simple – simpler – simplest
· Όσα δισύλλαβα επίθετα τελειώνουν σε –y, τρέπουν το –y σε –i και μετά παίρνουν την κατάληξη –er/est.

e.g. easy-easier-easiest
· Όσα επίθετα τελειώνουν σε ένα σύμφωνο μπροστά από το οποίο υπάρχει ένα μόνο φωνήεν που τονίζεται, διπλασιάζουν το τελικό σύμφωνο και μετά παίρνουν την κατάληξη –er/est.

e.g. fat – fatter-fattest αλλά cold-colder-coldest
· Τα επίθετα good και bad δεν σχηματίζουν τον συγκριτικό και τον υπερθετικό σύμφωνα με τους παραπάνω κανόνες.
good – better - best
bad – worse - worst
Κανόνες χρήσης
· Χρησιμοποιούμε comparative form (συγκριτικός) για να συγκρίνουμε δύο πρόσωπα ή πράγματα μεταξύ τους. Συχνά χρησιμοποιούμε την λέξη than (από) μετά από τον συγκριτικό βαθμό.
e.g.
Bob is shorter than Paul 

O Bob είναι κοντύτερος από τον Paul
My car is more expensive than yours.
To αυτοκίνητό μου είναι ακριβότερο από το δικό σου.

· Χρησιμοποιούμε τον superlative form (υπερθετικός) για να συγκρίνουμε ένα πρόσωπο ή πράγμα με περισσότερα από ένα πρόσωπα ή πράγματα ίδιου τύπου. Πριν από τον υπερθετικό, μπορούμε να  χρησιμοποιήσουμε το άρθρο the, το όνομα κάποιου με ‘s (για να υποδηλώσουμε κτήση) ή μια κτητική αντωνυμία (my, your, our κ.λ.π)
e.g. The dog is John’s best friend.
This is the newest toy in the shop.

This is your worst painting.
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